



English

The museum is housed in the building of the old hospital of Geel, which was founded in the thirteenth century.

It offers a vivid image of the everyday life in the hospital and the life of the Augustinian nurses who were responsible for the care of the sick in 1552.

Next to it, the memories of Saint Dymphna survive: this Irish king's daughter, who died a martyr's death in Geel, has at the foundations of the world famous family care of the mentally ill in Geel.

Visitors can enter into contact with seventeenth century figures by audioguide and computers. Nurses and patients relate how they ended up in the hospital and how their life in the past centuries was led.

Opening hours

- Tuesday - Friday and Sunday from 14.00 - 17.30
- By appointment: groups also forenoon and weekends
- Closest:
 - Monday - On public holidays
 - December 23 until January 3 for individual visitors

Admission fees individual visitors

- € 3,00 per person, audioguide incl.
- € 1,50 from 6 – 18 years old
- € free for children < 6 years old

Admission fees groups (max. 20 pers. per guide)

- € 1,50 per person + € 30 per guide
- € 1,00 per student 6 – 18 years old + € 20 per guide

Français

Le musée est installé dans les bâtiments de l'ancien hôpital de Geel, fondé au 13^{ème} siècle.

L'ensemble nous donne une idée de la vie quotidienne dans l'hôpital et retrace la vie des sœurs Augustines, dévouées depuis 1552, aux soins des malades.

Le souvenir de Sainte Dymphne y est présent; fille d'un roi irlandais, martyre par décapitation à Geel, elle est à la base du système célèbre dans le monde entier: le placement des malades mentaux dans les familles géoloises.

Les visiteurs peuvent entrer en contact avec des personnages du 17^{ème} siècle grâce à des audio-guides et des ordinateurs. Les sœurs et les malades racontent comment se déroulait la vie dans l'hôpital et la vie quotidienne depuis des siècles.

Jours d'ouvertures

- du mardi au vendredi et dimanche de 14.00 à 17.30 heures
 - Sur demande pour groupes, aussi le week-end et la matinée
- Fermé:..
- le lundi - tous les jours de fêtes
 - du 23 décembre jusqu'au 3 janvier pour visiteurs individuels

Prix d'entrée visiteurs Individuels

- € 3,00 par personne, audioguide inclus
- € 1,50 de 6 à 18 ans
- € gratuit pour enfants < 6 ans

Prix d'entrée groupes (max. 20 personnes par guide)

- € 1,50 par personne + € 30 par guide
- € 1,00 par étudiant de 6 à 18 ans + € 20 par guide